

野炊家用气化炉 Gasifier Stove
F-18
说明书 Instruction



参数与规格 Measurements

高度	cm	26
直径	cm	26
重量	kg	5
内胆容积	Cm ³	1500 (1kg 8毫米 颗粒) (考虑到燃料不高于内胆最低一排风孔下方 2m)
功率	KW	5KW
Height	cm	26
Diameter (at top of stove)	cm	26
Weight	kg	5
Fuel Chamber Volume	Cm ³	1500 (1kg 8mm pellets) (considering that fuel should be filled no higher than 2 cm below the holes in the combustion chamber)
Firepower	KW	5-6KW

交流电插头	输入: AC 100-240V/50/60HZ; 输出: DC 5V 2A
风机 (内置于把手)	直流 12V 无刷电机
AC Power Adapter	Input: AC 100-240V 50/60HZ; Output: DC 5V 2A
Fan (inside handle)	DC 12V Brushless

说明 Instructions

F18 气化炉是一款经典的火箭炉，可以使您的户外烹饪非常节能。由于半气化效应，燃料能充分燃烧。

气化炉可以使用颗粒（木质，秸秆）。它是任何户外厨房的好帮手！

The f-18 gasifier stove is a classic rocket stove that makes your outdoor cooking very efficient. Due to the semi-gasification effect, the fuel can be fully burned.

Gasifier stove can be fired using pellets (wood, straw) It's a great choice for any outdoor kitchen!

■ 重要安全说明，• =使用前请仔细阅读说明！

- 仅在户外使用！谨防火灾和窒息，切勿在封闭的房间内使用！在大自然中使用时，请遵守当地的防火规定，并查看动植物。
- 请仅在平坦的非热敏表面上使用气化炉，并确保稳固的基础。避免摇摇欲坠的情况下使用！
- 将气化炉专门用于其它目的！
- 使用过程中各种部件可能会变得很热 – 请使用手套！
- 请勿在使用过程中移动气化炉，也不要将其置于无人看管状态。
- 让孩子和宠物远离！
- 切勿使用液体助燃剂或促进剂 - 有爆炸危险！
- 务必小心添加额外的燃料。
- **燃烧过程中不可关闭风机！如风机停止工作，请打开炉门！**

Please read the instructions carefully before use:

- use outdoors only! Beware of fire and asphyxiation, do not use in closed rooms! When used in nature, please observe local fire safety regulations and check the animals and plants.*
- use gasifier stove only on flat, non-thermal surfaces and ensure a firm foundation. Avoid teetering situations!*
- use gasifier stove exclusively for other purposes!*
- various parts may become very hot during use -- use gloves!*
- do not move the gasifier stove during use or leave it unattended.*
- keep kids and pets away!*
- do not use liquid accelerants or accelerants – there is a risk of explosion!*
- be careful to add extra fuel.*
- **Do not stop the fan while stove burning! If the fan stops working, open the stove gate!**

清洁和护理

- 切勿将冷液体（例如水）直接加入气化炉中。
- 使用后让气化炉完全冷却。
- 从气化炉中取出冷却的灰烬并妥善处理。
- 仅使用湿布清洁。切勿使用钢刷。
- 将完全冷却的气化炉存放在干燥的地方。

Cleaning and care

- do not add cold liquids (such as water) directly into the gasifier stove.
- allow the gasifier stove to cool completely after use.
- remove cooled ash from gasifier stove and dispose of it properly.
- only use a damp cloth to clean. Do not use steel brushes.
- store fully cooled gasifier stove in dry areas.

对于因未遵守这些说明而造成的损坏，我们不承担任何责任

We are not liable for any damage caused by failure to comply with these instructions

使用方式 Instructions:

从气化炉上方装入颗粒（燃料不高于内胆最低一排风孔下方2cm处）在颗粒上方填充固体酒精助燃

仅与运行的风机一起使用

Pellets need to load from the top of gasifier stove

(The fuel should be filled no higher than 2 cm below the holes in the combustion chamber)

Fill solid alcohol on the top of pellets Only use with the stove fan



清理方法 *Cleaning method:*

从气化炉中取出来灰烬 只需湿布轻轻擦

试即可 不可用钢丝球等物品清洁

Ash is removed from the gasifier stove

Just wipe with a damp cloth

Do not use objects such as steel ball to clean



可选配烧烤组合 *BBQ Set:* 烧烤支架,

不锈钢烤网, 铸铁烤盘, 烤盘夹

BBQ stand, stainless steel net,

Cast iron baking tray, baking tray clip



收纳袋 *Carry bag:* 双提带设计, 方便携带

外部口袋可存放燃料

Double belt design, easy to carry



outside pocket for extra fuel storage



小贴士:

燃烧后的灰烬与残渣的再利用:

施肥、家中除味除霉、净化室内甲醛

tips:

for those pellets ash(after burn),we can use ase

fertilize,active carbon,clean indoor formaldehyde

售后服务: 0563-6822018

18305637002

customer SERVICE: 0563-6822018

+86-18305637002

地址: 安徽省广德县经济开发区广阳路58号

Address: NO.58 guangyang road,Guangde Enconmic Deveplopment Zone,Guangde County,Anhui